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Acta Número 6 : Junta Directiva 

 
Data: 1/02/2016 
Hora d’inici: 21:00 
Hora fi: 23:00 
 
Assistents: Victor Peral, Juani Morata,  Francina Gisbert, Ade Lozano, Rosa Dols, 
Veronique Soriano, Mireia Águila. 
 
Punt 1: Reunió amb Equip Directiu. 
 
Es va fer el passat 29 de gener. 
Es va demanar fer una xocolatada per Carnestoltes. No l’aproven per evitar malentesos 
amb famílies després del tema de la fruita als esmorzars d’infantil. 
Els informem que ja tenim mirat els pressupostos dels tendals i que quan tinguem un 
definitiu els presentarem. 
Direcció ha demanat a l’Ajuntament diferents millores i que arreglin el que està 
trencat, com les aixetes de fora de l’Edifici 2, el descalcificador de l’Edifici 1, etc. 
Direcció farà un escrit a l’Ajuntament i ens ho passaran per també des de l’AMPA 
reclamar a l’Ajuntament que arreglin les coses. 
Falta un projector per un P3 i ens ho demanen. 
Demanen també que l’AMPA es faci càrrec de la compra d’un equip de so portàtil, el 
que tenen ja no funciona. 
Ens informen que han arribat 4 tablets per USE (2+2) amb sistema de protecció. 
Volen canviar els ordinadors de les aules i ens informen que hi ha romanent a l’Escola 
per això. 
L’Ajuntament ha denegat la rampa dintre de l’Escola per poder passar amb cotxets, 
cadiretes, etc. 
Ens demanen col·laboració per demanar suport a fer una ràdio de l’Escola com a 
projecte nou.  
 
Punt 2: Tràfic entre els edificis. 
 
Parlem de fer accions per canviar la circulació de vehicles entre els edificis. 
Tornarem a fer un escrit a l’Ajuntament i proposarem accions. 
 
Punt 3: Xarxes. 
 
S’aprova per unanimitat penjar les actes de les reunions de Junta Directiva a l’apartat 
de l’AMPA a la web de l’Escola. 
Farem un nou Facebook de la nova AMPA 
 
Punt 4: Peticions de l’Escola 
 
Mirarem pressupostos de totes les peticions que ens han fet des de Direcció. 
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Punt 5: Xocolatada per Carnestoltes. 
 
Donat que l’Escola no ens dona permís per fer-ho a la tarda dintre de l’Escola i en 
horari escolar, es planteja fer-ho a les 16:30 a la sortida. 
Es debat i hi ha diferents opinions, tant es pot fer com no, no es tracta de solucions 
bones o dolentes. Es decideix per majoria no fer-ho perquè seria com cedir sempre i no 
poder fer res a l’Escola. 
 
Punt 6: Ajuntament. 
 
Tenim OK de l’Ajuntament per posar els tendals a les classes. 
Acabarem de mirar pressupostos i decidir un per tal que el puguin posar per Setmana 
Santa. 
 
Punt 7: Canvi de nom de l’AMPA. 
 
El Departament de Justícia ens demana ara registrar el canvi de Junta Directiva 
anterior al canvi de nom també al Registre d’Entitats Jurídiques. 
Intentarem si és possible registrar el canvi just anterior i no haver d’anar més anys 
enrere. 
 
 
S’aixeca la sessió a les 23:00 
 
 
 
 
Signat: 
 
President       Secretària  
Victor Peral       Juani Morata 


